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Van de voorzitter

Tijdens de vergadering is - na 40 jaar!!! -

afscheid genomenvan Bep Dwars als

bestuurslid. Bep zal haar andere

werkzaamheden voor de vereniging wel

voortzetten. Om onze waardering voor deze

bijzondere inzet te laten blijken, is aan Bep een

zilveren Korhaan-penning uitgereikt met een

certificaat van waardering. Deze

verenigingspenning is nieuw, en zal hopelijk in

de toekomst aan meer leden met grote

verdiensten voor de vereniging kunnen worden

uitgereikt.

Op 9 april heeft het bestuur de jaarlijkse

brainstormbijeenkomst gehouden. We hebben

toen onze visie besproken op de vereniging, de

persoonlijke verwachtingen en de plannen voor

het komende jaar. Het resultaat is dat we met

nieuwenthousiasme aan het werk gaan,en ons

zullen richten op de samenhang binnen de

vereniging en het faciliteren van de subgroepen

en de vele werkgroepen. We hebben er weer

plezier in.

De lezing van Nico de Haan in februari trok zo

veel belangstellenden, dat we moesten

uitwijken naar de grote kerkzaak Het was een

geanimeerde avond. Bij de quiz waren er vijf
deelnemersmet nul fouten: een prima score!

Het voorjaar en het buitenseizoen zijn nu

echt begonnen. Vele leden halen hun hart

op bij het tellen van vogels, het

beschermen van de weidevogels en

roofvogelnesten, en het in de gaten houden

van nestkasten. We kunnen weer volop

genieten van ons „werk".

Rien Rense

In de Algemene Leden Vergadering (ALV) op

24 maart heb ik gemeld dat begin april de

aflossing van de ongeautoriseerde lening" zou

plaatsvinden. Ik kan nu melden dat dit

inderdaad is gebeurd, en dat de kwestie

financieel is afgehandeld. Dit tot onze grote

opluchting.

In de ledenvergadering is zoals gebruikelijk

verslag uitgebracht over het afgelopen jaar. De

aanwezigen stemden in met het gevoerde
beleid. Elders in deze Korhaan vindt u het

verslag.


